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Yttrande angående Göteborgs Stadshus AB:s 
budget 2019 

 

I den av kommunfullmäktige antagna budgeten för Göteborgs stad 2019 finns uppdrag 

riktade mot stadshuskoncernen som vi som styrelseledamöter upplever som 

problematiska. Detta gäller exempelvis uppdraget att ”Förvaltnings AB Framtiden ges i 

uppdrag att arbeta med ombildning av hyresrätter i utanförskapsområden samt att ta fram 

en modell för att stimulera ombildningar.” och ”Göteborgs Stadshus AB ges i uppdrag att 

förbereda försäljning av hela eller delar av bolag samt mark- och fastighetsinnehav inom 

koncernen.” Vi delar inte den politiska bedömningen i frågorna, och är oroade för den 

takt som alliansen aviserat i utförsäljningsfrågan. Vi ser också att det finns stora 

ekonomiska risker för stadshuskoncernen kopplade till uppdragen. Vi oroas också över att 

ambitionerna inom området miljö- och klimat prioriteras ned i och med den budget 

kommunfullmäktige antagit.   

Med hänvisning till ovanstående väljer vi att inte delta i beslutet under punkt 5: 

Göteborgs Stadshus AB:s budget 2019.  
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